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Abstract (en)
Cooking oven comprises an electrical heater, operating elements, on-off switch and an electronic clock. A display panel (12) incorporates the
electronic clock (10) and has at least two presentation icons (11, 13, 15) for a similar number of operating modes. The icons are controlled by
the clock control unit, dependent on the current switch settings of the oven operating elements so that an illuminated icon indicates a particular
operating mode.

Abstract (de)
Backofengerät mit einem mechanischen Temperaturregler (8) und einer elektronischen Uhr (10). In das Displaypanel (12) der elektronischen Uhr
sind Präsentationsbilder (11,13,15) zur Anzeige von verschiedenen Betriebsarten integriert, welche von der elektronischen Steuereinrichtung der
Uhr (10) in Abhängigkeit von der jeweils eingestellten Betriebsart ansteuerbar sind, zur Anzeige, wenn die betreffende Betriebsart eingeschaltet ist.
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